

UWC China Application Instructions 2025 Entry UWC China 申请指南 2025年入学



Catalogue 目录

中文版

0 欢迎词	1
1 申请资格	1
2 申请时间点	2
3 申请流程	3
4 申请系统使用注意	4
5 其他活动报名	7
6 联系我们	8
English versi	on
0 Welcome Note	9
1 Eligibility Criteria	10
2 Application Dates	11
3 Application Process	12
4 Tips for Online Application System	13
5 Other School Events	17
6 Contact Us	18



欢迎词

亲爱的学生及家长们:

很高兴你们对UWC感兴趣。

世界上有这样一种学校,这里的学生既聪明又充满活力,并富有远大的理想和抱负,他们来自世界各地,为创造更美好的未来而团结合作。如果你寻找的正是这样的学校,那么UWC是你最佳的选择。

UWC教育通常被描述为一种转型性的教育体验,包括个人、社交和学术等。通过在UWC的学习和生活,学生将学会理解和欣赏包括自身文化在内的所有文化,并且能够拥抱彼此间的差异,同时学会如何实现自己的理想,如何为自己的社区做出积极的贡献。

在UWC,我们相信每一个学生都拥有独一无二的能力和天赋,我们致力于培养努力为世界做出积极改变的全球领袖。在这里,你不仅能获得一流的学术教育,你还将学会拥抱挑战,并成为一个拥有强烈社会责任感的真正的世界公民。

UWC是一个选拔严格的国际学校体系,我们邀请有志青年尽早申请报名。

亲切致意。

招生总监

提姆·史密斯

一、申请资格

UWC中国联合学生选拔委员会(简称"JSC")负责从中国大陆选拔学生输送到包括常熟UWC在内的全球18所UWC院校中去。JSC遵循UWC的全球选拔标准及政策来进行选拔工作。

全球UWC学生是在优秀程度和个人潜力的基础之上择优选拔的,最终的选拔决定不为学生的家庭经济或社会地位所影响。UWC鼓励来自弱势群体(包括有身体残疾但可以独立生活)的学生来申请。我们在不断努力,争取为所有被录取的学生提供最高达100%的以实际需求为基础的助学金。 JSC 最 为 重 要 的 选 拔 标 准 是 申 请 者 对 UWC 理 念 及 宗 旨 的 认 同 与 激 情 (http://www.uwcchina.org/About/single/12)。申请者应具有高度的个人、社交和学术追求,成熟,责任感,宽容和开放的心态,以为更好地适应UWC。热情、主动及毅力等都对学生在UWC及其未来的生活起关键作用。



如果申请者未被录取或未被列入录取候补名单,我们鼓励其于次年再次递交申请表(该申请者次年仍符合申请资格的前提下)。

请 仔 细 阅 读 常 熟 UWC 网 站 上 关 于 申 请 资 格 的 规 定 , 详 情 请 见: http://www.uwcchina.org/Admissions/single/38。

二、申请时间点

2025-2026 学年入学申请时间点



*无论申请/选拔结果如何,申请者都会收到邮件通知



三、申请流程

第一步: 了解学校概况

登录我校网站 (www.uwcchina.org)详细浏览相关信息。

第二步: FP或IBDP

国际文凭大学预科预备课程 (FP) : 为学生能够成功进入 IBDP 文凭课程而专门设置的基本知识模块课程。申请此课程 (10 年级) 的学生在申请时应至少在 9 年级或 10 年级就读。

详情请见: https://www.uwcchina.org/learning/single/105

国际文凭大学预科课程(IBDP):由三个核心项目和六个科目组组成。申请此课程(11年级)的学生在申请时应至少在10年级或11年级就读。

详情请见: https://www.uwcchina.org/learning/single/106

第三步: 确定申请渠道

每位申请者必须选择两种申请渠道的其中一种来进行申请:提前录取(Early Admission)或常规录取(Regular Admission)。

详细了解两种申请渠道,请点此链接:点击此处。

第四步: 完成在线申请

注册账户 -> 填写并提交申请表 -> 缴纳申请费用->上传或下载相关资料 -> 等待结果通知由在线申请系统提交以下材料:

- 1. 上传申请者身份证或护照
- 2. 上传申请者 2 寸近照
- 3. 上传申请者成绩单
- 4. 下载申请表签名页, 签名后再次上传
- 5. 缴纳申请费 500 元



注意:

- 1. 申请学生仍然需要上一学年的成绩单,但不再要求提供官方成绩单。申请学生必须提供复印件、电子成绩单或其它形式的非官方成绩单,用于申请表中上传及选拔日。一旦被 UWC 录取,则需要在入学前提供官方成绩单;
- 2. 如果申请者有身体残疾或其他身体问题的,请联系招生办公室。

第五步:参加全国选拔日

无论申请结果如何,所有申请者都将会在本轮申请截止后的 4 周内,收到邮件告知是否进入选拔日。如收到选拔日邀请,选拔日的具体流程将在邮件中告知。

第六步: 确认选拔结果

无论选拔结果如何,所有参加过选拔日活动的申请者,都将在选拔日活动结束后的 6-10 周内收到邮件告知最终的选拔结果。

四、申请系统使用注意

(一) 用户注册与登录

登录系统

请通过常熟 UWC 官网(www.uwcchina.org)入口进入招生系统。

申请者注册

新用户:进入招生系统页面后,点击 "Register",按提示填写注册信息。

*注意:注册时,将输入学生本人的身份证号码,这一号码将成为登录系统的用户名。

忘记密码

忘记登录密码的申请者,可通过注册时填写的邮箱地址找回密码;

忘记登录账号或注册时所填邮箱有误,请及时联系招生办公室。



更新用户资料

对于注册时间较早的账号,建议及时更新申请者的个人用户信息。如遇原注册邮箱已无法使用,请及时联系招生办公室。

*注意:如需修改个人用户信息中的邮箱地址,修改后的邮箱将成为注册邮箱。后期找回密码时, 需用新的邮箱地址进行找回。

(二) 填写申请表

- 1) 登录账号后,点击 "Apply Online"填写在线申请表(如没有条件进行网络申请,请联系常熟UWC招生办公室);
- 2) 申请表第2页 "Education"中,填写某学科成绩时,请根据所对应的成绩单上该学科的成绩,在下拉菜单中选择相应的百分比或等级。如学校未开设某学科,则在下拉菜单中选择"Not Applicable";
- 3) 完成某页填写后,点击该页底部 "Save and Next" 按键进行保存;
- 4) 如退出申请系统后需要返回继续填写或修改回答,请再次通过常熟UWC网站登录申请系统。 登录后,点击"My Application",选择"Application Form"旁边的"Review"按钮,再次进入申请表继续填写;
- 5) 填写完成所有内容、并确认无误后,点击最后一页的"Submit"按钮提交申请表。一旦点击提交后,将无法再次修改所填写内容,请慎重检查后再最终提交;
- 6) 申请表提交后,申请者可在"My Application"中查看申请进程,请按照进程要求完成其他申请要求。

(三) 缴纳申请费

申请费(提交网上申请表时)为人民币 500 元(如若被邀参加选拔日,选拔日费为人民币 1500元)。UWC 中国联合学生选拔委员会由常熟 UWC 员工及 UWC 校友组成。UWC 校友志愿参与学生选拔工作,不给予报酬。在线申请费及选拔日费将用来支持委员会选拔学生的部分行政费用,不论申请者是否进入选拔日/是否被录取,一律不予退还。

因家庭财务状况而无力支付申请费用的申请者,请联系JSC申请费用减免(邮件请发送至: info.admissions@uwcchina.org)。



付款方式

申请者提交申请表信息后,申请者进程进入"Pending - Payment"的待支付状态,点击"Click to Pay",通过微信或支付宝扫码支付。请使用人民币缴纳相关费用。如无法通过系统支付,请及时联系招生办公室。

(四) 上传个人资料

完成申请费支付后,申请者流程进入"Pending - Upload"状态,请按要求上传相应文件(尽量上传PDF或JPEG格式文件)。文件命名要求如下:

- 1) Student First Name 空格 Student Last Name_ID
- 2) Student First Name 空格 Student Last Name_Photograph
- 3) Student First Name 空格 Student Last Name Transcripts
- 4) Student First Name 空格 Student Last Name Signatures Page

(五) 完成所有在线申请步骤

提交上述个人资料后,申请者流程状态暂时不变。后台老师将检查所上传文件,预计需2周左右审核材料。上传材料核查无误后,申请者流程进入"Applied"状态,表示已全部完成在线申请步骤,等待申请结果公布。

在线申请截止后的4周内,申请系统将通过邮件告知是否进入选拔环节。本轮申请截止前,申请者不会被告知其申请结果(具体请参考提前录取和常规录取批次不同的截止日期)。

*注意: 所有UWC中国官方正式通知,由在线申请系统以邮件形式发至申请表中所填本人及父母邮箱。请定期查收邮件通知!

(六) 查看申请表及申请状态

- 1) 通过 "My Application" 查看已提交的申请表,点击 "Application Form" 旁的 "Review" 按钮查看详细申请表所填信息(请注意,提交后不可再进行修改)。
- 2) 通过 "My Application" 查看申请进度。 "Application Progress" 所显示状态,为申请者目前所处的申请状态,点击"Review"按钮查看详细信息。申请中涉及的申请状态如下:



Pending

表明申请者还在填写申请表,申请表尚未提交

Pending – Payment

表明申请者已提交申请表,等待支付申请费

Pending – Upload

表明申请者已完成申请费支付,等待上传相应文件或文件已上传正在等待系统审核

Applied

表明申请者提交的所有材料无误,已全部完成在线申请步骤,等待申请结果公布

五、其他活动报名

校园参观

有意向前往常熟 UWC 访校的申请者及其家人,可通过申请系统的校园参观页面预约报名。是否参与校园参观,非申请的必要条件。

近期活动

申请系统首页不定期公布学校相关活动,有兴趣的申请者及其家人朋友,可通过申请系统 "Upcoming Events" 页面进行报名。



六、联系我们

招生邮箱

UWC中国国家委员会 - NC@uwcchina.org

常熟UWC招生办公室 - info.admissions@uwcchina.org

常熟 UWC 招生办公室电话

中文线: 0512-5298 2601/ 0512-5298 2603

英文线: +86 512-5298 2602

通信地址

江苏省常熟市昆承湖西路 88 号,中国常熟世界联合学院,邮编: 215500



Welcome Note

Dear students and parents,

We are delighted that you are interested in UWC.

If you are looking for a school where bright, energetic and idealistic students come from all corners of the world to learn to work together for a better future, then UWC is the school for you. A UWC education is often described as a transformative personal, social and academic experience where students celebrate diversity and cultures, including their own, and learn how to live up to their ideals and effect positive change in their communities.

At UWC we believe that each student possesses unique abilities and talents, and we aim to develop students who will have an impact and who will strive to make a positive difference to the world. At UWC, students not only receive a first class academic education; they also learn to embrace challenges and become true citizens of the world with a strong sense of social responsibility.

UWC is a highly selective international school system, and we have limited space. Therefore we encourage you to begin the application process as early as possible. Should you have any questions please don't hesitate to contact us.

To discover our unique advantages and learn more about UWC, please visit our website and contact us with questions.

Warm regards,

Tim Smith

Director of Admissions



1. Eligibility Criteria

The UWC Student Joint Selection Committee of China (JSC) is responsible for the selection of students from China to all the UWC schools in the world, including UWC Changshu China.

UWC students are selected on the basis of merit and potential, and an applicant' s family financial situation or social status will not factor into our decision making process. UWC encourages students from disadvantaged groups (including physically disabled but able to live independently) to apply. UWC offers significant financial aid to accepted families who have demonstrated financial need. The JSC's most important selection criterion is the applicant's passion for UWC values and mission (http://www.uwcchina.org/en/About/single/12). Applicants should have significant personal, social and academic motivation, maturity, a sense of responsibility, tolerance, and an open mind in order to thrive at UWC. Enthusiasm, initiative and perseverance in the face of difficulties all play a key role in the ultimate success of students at UWC and in their future endeavors.

If an applicant is not offered a place at UWC, nor a place on the waitlist, then s/he is encouraged to reapply the following year, provided s/he still meets the eligibility criteria. Our criteria is on the admission section of our website (http://www.uwcchina.org/en/Admissions/single/38).



2. Application Dates

Application Dates for 2025-2026 Intake



*No matter what the Application/Selection results are, all applicants will be notified by email.



3. Application Process

Step 1: Research the school and UWC movement

Visit http://www.uwcchina.org and review all relevant information.

Step 2: Choose FP vs IBDP

The Foundation Programme (Grade 10)

See more at: https://www.uwcchina.org/en/LEARNING/single/101

The IBDP Programme (Grade 11)

See more at: https://www.uwcchina.org/en/LEARNING/single/102

Step 3: Choose EA vs RA

Each applicant should choose one of the two different application streams to apply: Early Admission (EA) or Regular Admission (RA). See more at: **Click Here**.

Step 4: Apply online

- 1) Create an account
- 2) Complete the online application form
- 3) Upload or download key documents
- 4) Wait for outcomes

Key documents

- 1) Upload a scanned copy of the applicant's ID or passport
- 2) Upload a scanned copy of a recent 2-inch photograph
- 3) Upload a scanned copy of the school transcript
- 4) Download the Signature Page, sign, and upload
- 5) Pay the 500 CNY Application Fee

Note

At the time of application a copy of your school transcript is still required, but an
official transcript will not be required until a student enters the enrollment stage
(summer before attendance). Applicants must provide photocopy, electronic copy, or



- other forms of the transcript for online application and selection day. For admitted students, official transcripts are required prior to enrollment at UWC;
- 2) Please contact Admission Office if the applicants have disability or other health issues.

Step 5: Attend the National Selection Day

No matter what the application results are, all applicants will be notified by email within four weeks of the application deadline. If you receive a Selection Day invitation, details of the Selection Day process will be explained in the invitation letter.

Step 6: Confirm Selection Result

No matter what the selection results are, all applicants who have attended the Selection Day will be notified of a final admission decision by email within 6-10 weeks of the Selection Day.

4. Tips for Online Application System

Registration and Log in

Log in to the application system

Please enter the application system through the website of UWC Changshu China: www.uwcchina.org

Applicant registration

- 1) **New users:** After entering the application system, click "Register" and fill in the registration information as required.
 - *Note: When registering, the student's ID number filled will become your username to log in to the system next time.
- 2) **Existing account users:** Log in with the student ID number and password you entered during registration.



Forget your password

Applicants who have forgotten their login password can reset their password through the email address filled in the registration form;

If you forget your login account or registered an incorrect email address, please contact us at info.admissions@uwcchina.org in time.

Update user profile

For accounts that registered earlier, we recommend that you update the information in "My Profile" timely.

If your original registered email address is no longer valid, please get in touch with us at info.admissions@uwcchina.org in time.

*Note: When you change the email address in "My Profile", the modified email address will become your new registered email address. If you want to reset your password later, you need to use this new email address to reset it.

Fill out the Application Form

- 1) After logging in to your account, click "Apply Online" to fill out the online application form (if you cannot access to the online application form, please contact UWC Changshu China Admission Office);
- 2) On page 3 of the application form ("Education Section"), when filling in the grade of a subject, please select the corresponding percentage or grade in the drop-down menu according to the score of the subject on your transcript. If the school does not offer a certain subject, select "Not Applicable" in the drop-down menu;
- 3) After completing a page, click the "Save and Next" button at the bottom of the page to save your filled answers;
- 4) If you need to continue filling out or to modify the answer after logging out the application system, please log in to the system again through the website of UWC Changshu China. After logging in, click "My Application", select the "Review" button next to "Application Form", then you will enter your application form again;



- 5) After completing all the fields, click the "Submit" button on the last page to submit your application form. Once you submit the application, you will not be able to modify the information you fill in again. Please check carefully before submitting your application form;
- 6) After submitting the application form, the applicant can check your application progress in "My Application" and complete other application requirements according to the page.

Application Fees

The application fee is 500 CNY. Students who are selected to participate in the Selection Day activities will be charged 1500 CNY.

JSC is composed of UWC Changshu China's staff and UWC alumni. UWC alumni volunteers participate in the selection of students and are not paid. The application fee and selection day fee will be used to support a portion of the JSC's administrative expenses for selecting students. Regardless of whether or not an applicant advances to the Selection Day or is ultimately admitted, the application fees will not be refunded.

Applicants who are unable to pay the application fees because of their family's financial situation are encouraged to contact the JSC for a fee waiver. Please email us at info.admissions@uwcchina.org, and we will explain the procedures for applying for financial aid and the supporting documents that we will need.

Payment Terms

After submitting the application form, your application status will be changed to "Pending - Payment". Select "Click to Pay" and scan the QR code to pay through WeChat or Alipay. All fees should be paid in CNY (if you do not have Chinese currency please contact us at info.admissions@uwcchina.org or call us at +86-0512-52982602). All commission charges should be borne by the payer. Please keep a screenshot as proof of payment should it be needed at some point. Please contact Admission Office if any questions about payment.



Upload Required Documents

After paying the online application fee, your application status will be changed to "Pending - Upload", please upload the required documents (you are suggested to upload PDF or JPEG files). The file naming requirements are as follows:

- 1) Student First Name space Student Last Name_ID
- 2) Student First Name space Student Last Name Photograph
- 3) Student First Name space Student Last Name Transcripts
- 4) Student First Name space Student Last Name Signatures Page

Online Application Completed

After uploading the above documents, your application progress will remain unchanged temporarily. Our teacher will check your uploaded documents and it will take about two weeks. Once the documents are reviewed, your application status will be changed to "Applied", indicating that all the online application steps have been completed and please wait for the application result to be announced.

Within four weeks of each application deadline, the application system will inform you whether or not you will advance in the selection process.

*Note: All official notifications from UWC China will be sent by the online application system to the student and parents' email addresses filled in the application form. Please check those emails regularly!

Review the Application Form and Progress

You can review your submitted application form or check your application progress from "My Application":

- 1) Click the "Review" button next to "Application Form" to view the detailed application form information (please note that it cannot be modified after submission).
- 2) Click the "Review" button next to "Application Progress" to view your current application progress and status. The status of your application progress is as follows:



Pending

It indicates that the applicant is still filling out the application form and you have not yet submitted your application.

Pending – Payment

It indicates that the applicant has submitted the application form and needs to pay the online application fee.

Pending – Upload

It indicates that the applicant has paid the online application fee and needs to upload the required documents. After uploading the documents, the application progress will remain unchanged temporarily. Our teacher will check your uploaded documents and it will take about two weeks.

Applied

It indicates that the teacher has approved those uploaded documents and the applicant has completed all the online application steps. Please wait for the announcement of the application results.

5. Other School Events

Campus Tour

Applicants and their families who wish to visit UWC Changshu China can sign up for a campus tour. Participation in campus tours is not a requirement for your application.

Upcoming Events

There will be sign up for school events on the "Upcoming Events" page of the application system from time to time. If you, your families, or your friends are interested in those events, please sign up there.



6. Contact Us

Emails

UWC China National Committee - NC@uwcchina.org

UWC Changshu China Admission Office - info.admissions@uwcchina.org

UWC Changshu China Admission Office Telephone

Chinese line: 0512-5298 2601/ 0512-5298 2603

English line: +86 512-5298 2602

Mailing Address

Admission Office, UWC Changshu China, No.88 Kun-Cheng-Hu-Xi Road, 215500